Wenzao Ursuline University of Languages

Agreement for Using and Licensing Podcasting Channel
(Version for Faculty & Staff)

THIS AGREEMENT is made and entered into this                        (“Effective Dates”), is between                       (Party A) and the Center for Faculty Development (Party B) of Wenzao Ursuline University of Languages for the relevant programs of the channel titled as __________________ on the Podcasting System.
1. Party A authorizes Party B to use the copyright of this channel since the date of completion of the relevant programs by network or any other means in the world.
2. The relevant programs of this channel can be stored on the podcasting system of Party B for three years.

3. Party A shall ensure that the relevant programs of this channel is a self-creation or do not infringe any rights of a third party.  If the content involved the copyright, patent, trademark, trade secret or other intellectual property rights of the third party, Party A must ensure that the authorization has been obtained for use, or be subject to copyright regulations.
4. Party A cannot authorize the relevant programs of this channel to the third party without the written consent of Party B.
5. Party A has full rights and authority to sign and execute this agreement, and has obtained the necessary consent and authorization from the third party.
6. Party A shall assume legal liability if and when violating any provision of this agreement. Within the relevant programs of this channel authorized and agreed by Party A, if any damage of Party B is caused by Party A, Party A should bear the responsibility for compensation.
Date:

Signed by Applicant:    (Party A)     
Department:

Telephone:

Address:
Note: If there is any conflict or inconsistency between the Chinese version and the English version of this document, the Chinese version shall be the governing and prevailing version.
文藻外語大學播客系統頻道使用規範暨授權同意書（教職員工版）
本校               (系/所/中心/處/室)             （以下簡稱甲方)同意為文藻外語大學（以下簡稱乙方)製作播客系統頻道主題為        　 ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿之相關節目（以下簡稱本頻道之相關節目)，並擔保以下條款：

1. 本頻道之相關節目之各項著作權自節目完成日起，甲方授權乙方以網路或任何其他方式在世界任何地區使用。

2. 本頻道之相關節目可儲存在乙方之播客系統上三年。

3. 甲方須保證本頻道之相關節目內容為自行創作或未侵犯任何第三人之權利。若內容涉及任何第三人之著作權、專利權、商標權、商業機密或其他智慧財產權之情形，申請人必須保證已取得授權而為使用，或必須遵守著作權相關規定。

4. 甲方未經乙方書面同意，不得單獨將本頻道之相關節目再授權予第三人使用。

5. 甲方擁有完全權利與權限簽署並履行本同意書，且已取得簽署本同意書必要之第三人同意與授權。

6. 甲方如違反本同意書任何一項規定，須自負法律責任。於授權本頻道之相關節目及本同意書約定內容範圍內，因可歸責於甲方之事由致乙方受損害，甲方應負賠償乙方之責任。
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